



Avdeling Oslo og Omegn

Referat styremøte/temamøte 24.06 – kl. 19:00-21:00

Sted: Telefonmøte

Til stede: Kjersti HR, Tormod R, Anders, Trine-Lise, Vibeke, Kjersti CN og Grete R var med på første punkt på agendaen.

Agenda:

2021/2 3	Opparbeidelse av plassen ved klubbhytta	Forslag fra kurskomiteen v/ Grete (Ref. mail fra 10.06.21) Styret sender en søknad til Oslo kommune om utbedring av området rundt klubbhytta. Drenering, lys og utbedring av dekke. Styret sender søknad til kommunen om å bruke området til Rallystevne 25. september.	Grete R. inviteres til denne delen av møtet
2021/2 4	Viltsituasjonen	Nåværende situasjon Rutiner ved kjøp, frakt, import. Tidligere har det vært sendt søknad til Mattilsynet, med svar om at vi kunne ta inn x antall fugler i løpet av 14 dager. Vi undersøker dette nærmere, og sender evt en ny søknad.	
2021/2 5	Gressklipping rundt hytta	Ønske om forutsigbar gressklipping på treningsområdet. Tormod sjekker med flere.	
2021/2 6	Sensommerfest	Forslag til dato 23.8 hos Tormod.	

Referent: Kjersti C.N.

Møtetype	Dag	Sted
Sommerfest	11.6	Utsatt til høsten
Styremøte/temamøte	24.6	
Styremøte/sensommerfest	23.8	
Styremøte	27.9	
Styremøte	25.10	
Julefest/Styremøte	26.11	
Årsmøte 2022	14.3	